
 
FARSTA STADSDELSFÖRVALTNING 
STADSDELSDIREKTÖRENS STAB 

 

 

 

 

RÅDET FÖR 
FUNKTIONSHINDERFRÅGOR 

PROTOKOLL 
 

SID 1 (4) 
 

 

  

 

 

Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor  

den 10 december 2012 
 

 

Ledamöter Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

 Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

 Carita Mandelin HSO 

 Ove Martinsson  HSO 

 Lars Jonsson HSO 
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2
 

 Ebba Lundgren HSO 

 

 

  

Tjänstemän Per-Ove Mattsson avdelningschef 

 Wiveca Eklund verksamhetscontroller 

 Iris Birath   §§ 1-4 lokalstrateg 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

  Kerstin Järneberg, ordförande 

 

 

 

Justeras:   

  Lars Jonsson, ledamot 

 

 

 

Sekreterare:  

  Pia Sundqvist 

 

 

                                                      
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm  
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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordföranden Kerstin 

Järneberg och ledamoten Lars Jonsson. Justering sker torsdag 13 december. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollen från rådets sammanträden den 12 november och den 23 

november (extra sammanträde inför nämndens planeringsdagar) 2012 

anmäldes och lades till handlingarna. 

 
§ 3 Datum för funktionshinderrådets sammanträden 2013 

Rådet fastställde följande sammanträdesdatum för 2013. 

 

Måndag 28 januari 

Måndag 4 mars 

Måndag 8 april 

Måndag 13 maj 

Måndag 3 juni 

Måndag 19 augusti 

Måndag 16 september 

Måndag 14 oktober 

Måndag 11 november 

Måndag 9 december 

 

Mötena inleds klockan 15.00. Dessförinnan samlas rådet till förmöte 

klockan 14.15 – 15.00. 

 
§ 4 Dagens gäst: Iris Birath, lokalstrateg  

Förvaltningens lokalstrateg Iris Birath gästade rådet för att ge fördjupad 

information om den planerade nya gruppbostaden i Hökarängen. Nämnden 

behandlar detta ärende vid sitt nästa sammanträde.  

 
§ 5 Rapport från nämndens planeringsdagar om verksamhetsplan 2013 

Kerstin Järneberg och Lars Jonsson rapporterade om sitt deltagande vid 

nämndens planeringsdagar 27-28 november om nästa års verksamhetsplan. 

Båda tyckte att det var riktigt bra dagar och att det var givande att få vara 

med. Bland annat var det intressant att lyssna till avdelningschefernas 

presentationer av respektive verksamhetsområde. 

 

Avdelningschef Per-Ove Mattsson menade att det var mycket positivt även 

för förvaltningen att få beskriva arbetet med verksamhetsplanen, och att 

föra lite mer informella samtal kring verksamheterna. Formerna för 
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planeringsdagarna kan vidareutvecklas – de kan genomföras i ett tidigare 

skede och gruppdiskussionerna kan förberedas mer. 

 
§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 18 december 2012 

Ärende nr 1: Verksamhetsplan och budget för 2013 

Rådet ställde några frågor kring fakta men hade i övrigt inga synpunkter. 

 

Ärende nr 4: Farstaområdets äldsta historia 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Trappa med barnvagnsramp i Fagersjö 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 7: Förbättringar i Hökarängen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 8: Psykiskt funktionsnedsattas behov av personligt ombud 

Carita Mandelin undrade om tjänsten Personligt ombud verkligen är känd, 

med tanke på att det bara är 15-20 ärenden aktuella per månad. Finns det 

någon risk att man drar ner på tjänsten om den inte anlitas mer? Per-Ove 

Mattsson svarade att så är det inte – man försöker fokusera på rätt 

målgrupp och se till att ombudet inte tar över arbetsuppgifter från 

handläggare och andra. Boendestödet fyller ju också en viktig funktion, 

och dessutom ger ombudet även råd och stöd via telefon till fler än de som 

blir formella ärenden. 

 

Ärende nr 11: Ny gruppbostad i Hökarängen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 15: Stadsdelsnämndens pensionärsråd 2013 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 17: Skolplan för Stockholms stad 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 18: Utökad valfrihet inom omsorgen om personer med 

funktionsnedsättning enligt LSS – korttidstillsyn för skolungdom över 12 år 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 20: Motion (MP) om fler personliga ombud för personer med 

psykisk funktionsnedsättning  

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 21: Detaljplan för område vid Cirkelvägen i Gubbängen 

Rådet hade inga synpunkter. 
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Ärende nr 23: Avvikelser i hälso- och sjukvården under perioden 1 januari 

– 30 juni 2012 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 24: Uppföljning av verksamhet för personer med funktions-

nedsättning 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 7 Information från förvaltningen och avdelningen för socialtjänst 

Per-Ove Mattsson berättade hur förvaltningen agerade vid det omfattande och 

långvariga strömavbrottet förra måndagen, då hela stadsdelsområdet blev utan 

ström i flera timmar. Krisledningen fungerade bra. Gruppboenden kontaktades, 

inga större problem uppstod. 

 

Balanslistan uppdaterades – se bilaga. Beträffande tillgängligheten vid 

evenemang som annonseras i Kulturkalendariet berättade Per-Ove Mattsson att 

det har varit svårt att få in svar på den enkät som har skickats ut. Det bestämdes 

att förvaltningen skickar ut en ny, enklare enkät. Bestämdes också att rådets 

arbetsgrupp besöker café 49:an i Fagersjö den 14 januari kl 14.30 för att 

inspektera tillgängligheten i lokalen. Förvaltningen undersöker vidare om det är 

möjligt att genomföra ett kombinerat studiebesök och möte på gruppbostaden 

Sköndals LSS den 4 mars, och om Atrium kan gästa rådet antingen i april eller i 

maj. Förvaltningens kommunikationsansvariga, Marie Khoury, besöker rådet 

vid något möte under våren för att presentera stadens aningen svårnavigerade 

hemsida. 

 
§ 8 Övriga frågor  

Rådet konstaterade att snöröjning och halkbekämpning inte heller i år 

fungerar särskilt bra. 

 

Före dagens sammanträde träffade rådet Marie Khory för en genomgång av 

innehållet i informationsfoldern. Marie kommer nu att ta fram ett förslag 

som rådet får ta ställning till vid ett kommande möte.   

 
§ 9 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 28 januari 2013 kl 15.00-16.30, 

med förmöte kl 14.15. 

 
§ 10 Avslutning 

Rådet och förvaltningen önskade varandra god jul och ett gott nytt år. 

Ordföranden avslutade mötet. 

 


